
Stanowisko Nr 1/14
Sejmiku Województwa Mazowieckiego

z dnia 15 grudnia 2015 r.

w sprawie podziału środków z funduszu zapasowego Narodowego Funduszu
Zdrowia  oraz  niedoboru  środków  finansowych  przeznaczonych  na
zabezpieczenie świadczeń opieki zdrowotnej w województwie mazowieckim

Sejmik  Województwa  Mazowieckiego  wyraża  stanowczy  sprzeciw  wobec
niedofinansowania ochrony zdrowia na Mazowszu w wyniku funkcjonowania
aktualnego  algorytmu  podziału  środków  finansowych  pomiędzy  Centralę  
a oddziały wojewódzkie Narodowego Funduszu Zdrowia.

Sejmik Województwa Mazowieckiego apeluje do: 
 Prezesa Rady Ministrów
 Ministra Zdrowia  
 Prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia

o  przekazanie  Mazowieckiemu  Oddziałowi  Wojewódzkiemu  Narodowego
Funduszu  Zdrowia  środków  finansowych  pochodzących  z  funduszu
zapasowego  Narodowego  Funduszu  Zdrowia uwzględniając  realne  potrzeby
Mazowieckiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia związane
z finansowaniem świadczeń opieki zdrowotnej, w tym pokrycie kosztów świadczeń
udzielonych  przez  podmioty  lecznicze  ponad  limit  zawartych  umów  oraz  
o  niezwłoczne  podjęcie  zdecydowanych działań mających  na  celu  zmianę  zasad
podziału  środków  finansowych  pomiędzy  Centralę  i  Oddziały  Wojewódzkie
Narodowego Funduszu Zdrowia.

Wiceprzewodniczący Sejmiku
Województwa Mazowieckiego
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